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Actualiteitsvraag van mevrouw Khadija Zamouri aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: Jongdementie in Brussel 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegevoorzitter Van den Brandt, 

 

In het Laatste Nieuws konden we maandag lezen hoe er steeds meer vraag is naar 

opvangplaatsen voor mensen met jongdementie. Bij dementie denken we vaak aan oudere 

mensen, maar helaas treft het ook mensen op jonge leeftijd: mensen die kinderen hebben, een 

job, een woning. Jongdementie is van toepassing als je symptomen hebt voor de leeftijd van 65 

jaar. De ziekte legt een grote druk op de patiënt zelf, maar ook op het gezin en de omgeving 

van de patiënt.  

 

Volgens zorg en gezondheid Vlaanderen lijden zo’n 141.000 mensen aan dementie, waarvan 

bijna 7.000 jonger dan 65 jaar. In Brussel zou het gaan om meer dan 1.400 personen. Het blijft 

een ruwe schatting want ze krijgen niet altijd de juiste diagnose. De ziekte is moeilijk te 

detecteren en dikwijls belanden zo’n mensen eerst in psychiatrische instellingen of via een 

andere omweg. Hun geheugen, spraak en vaardigheden gaan langzaam achteruit. Ze krijgen te 

maken met onbegrip en moeten vaak verplicht stoppen met werken. Aangepaste tewerkstelling 

kan hier een oplossing bieden. 

 

Personen met jongdementie hebben nood aan gespecialiseerde hulpverlening. De familie 

probeert hen vaak in de eerste plaats thuis op te vangen. Op een gegeven moment is dat niet 

meer haalbaar. Maar ook wanneer ze in woonzorgcentra terecht komen, krijgen ze niet altijd de 

juiste zorgen. Toch, mits een goede begeleiding, is er nog veel mogelijk: het leven stopt niet na 

de diagnose. 

 

- Bij welke organisaties kunnen mensen met jongdementie en hun familie terecht voor 

hulpvragen? Ontvangen deze organisaties middelen van de VGC?  

- Welke ondersteuningsmogelijkheden zijn er beschikbaar voor mensen met jongdementie die 

in de thuisomgeving verblijven? Wordt er ingezet op innovatieve kleinschalige 

woon(zorg)vormen?  

- Hoeveel woonzorgcentra of voorzieningen hebben specifieke zorgverlening rond 

jongdementie? 

- Heeft Logo Brussel al gesensibiliseerd om de opsporing en herkenning van jongdementie te 

verbeteren? 

- Hoeveel mensen met jongdementie zijn er momenteel opgenomen of krijgen ondersteuning 

in Brussel? Is het aanbod voldoende, of zijn er wachtlijsten?  

 

Hoogachtend, 

 

Khadija Zamouri 


